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Yttrande angående förslag till samverkansavtal mellan kommunen och FTI

Under lång tid har rådet framhållit att tillgängligheten till återvinningsstationerna behöver
förbättras. I en skrivelse till dåvarande tekniska kontoret föreslogs att en återvinningsstation
centralt i kommunen borde vara anpassad för personer med nedsatt rörelse- eller
orienteringsförmåga. Från tekniska kontoret hänvisades till att kommunen saknade avtal med
FTI och därför inte kunde agera i frågan. När ett förslag till samverkansavtal nu föreligger
ser vi mycket positivt på att tillgänglighetsaspekterna berörs både i själva avtalet och i bilaga1

Vi vill dock framhålla följande när det gäller det aktuella samverkansavtalet:

 I bilaga 1 samverkansavtal sägs i punkt 4 att anpassning ska ske till funktionshindrade.
Det vore mer precist att använda benämningen ”Anpassning till personer med nedsatt
rörelse- eller orienteringsförmåga” (som är benämningen i lagstiftningen om enkelt avhjälpta
hinder). Därigenom uppmärksammas behovet av god belysning, tydlig skyltning och
eventuellt punktskriftsmarkering på behållaren.

 I punkt 4 bilaga 1 görs också en uppdelning att befintliga och nyetablerade
återvinningsstationer, där befintliga behållare anpassas när det anses skäligt
och att nya behållare förses med lägre inkasthöjd.
Vi anser generellt att det bör finnas centralt placerade återvinningsstationer som är
anpassade till personer med nedsatt rörelse- eller orienteringsförmåga i centrala Bollmora,
vid Alléplan och vid Strandtorget för att täcka de behov som finns.
Detta kan ju ske antingen genom anpassning av befintliga återvinningsstation eller
etablering av ny station.

 Slutligen ser vi positivt på punkt 3 i VITEN Tillägg till samverkansavtal om försummelse
att ombesörja vinterväghållning.

I samband med att kommunen utser deltagare i samrådsmöte vill KRF har möjlighet att delta
med en representant.

För KRF:s arbetsgrupp Fysisk tillgänglighet

Ulf Looström
sammankallande


